
Er Vedum og SP alene om å ville gjøre noe med 
strømprisene?

Hvorfor kommer det ikke full støtte fra samtlige partier? Vil de ikke at det 
skal gjøres noe for å få ned strømprisene til det som var normalen på 1990 
tallet? Hvordan kan vi håpe på at det skjer noe med prisene hvis ikke 
Vedum får full støtte i denne saken? SP vil ha en full omlegging av 
energipolitikken i Norge! 

Skal vi stemme på SP det kommende valget?  Vi gjør gjerne det! 
Energipolitikken i Norge må åpenbart legges om! Energiressursene er ikke 
en vare men en ressurs! Fellesskapets eiendom! Ressursene må forvaltes 
deretter!


